
 
 
ACTA SESSIÓ PLENÀRIA DEL CONSELL DE VILA DE VACARISSES 
 
DATA: dilluns, 23 de setembre de 2019 
HORA: 19:00h 
LLOC: Sala Neus Català, el Castell 
 
 
Sessió oberta 
 
Iniciem la sessió a les 19:05h. El  responsable de la secretaria tècnica informa de 
l’ordre del dia acordat per la Comissió Permanent i que, fora de termini s’han rebut 
diferents propostes referents a diferents punts que s’inclouran al punt 6 de precs i 
preguntes. 
Així, doncs, l’ordre del dia acordat és el següent: 
 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de l’anterior sessió plenària de data 10 de juny. 
2. Presentacions i nous nomenaments en cas que n’hi hagi. 
3. Explicació del procés de pressupostos participatius, en quina fase es troba i quins  
4. Taula d’entitats. 
5. Proposta document/díptic de cara a fer difusió dels objectius i funcionament del 
Consell de Vila. 
6. Precs i preguntes. 
 
 
1. S’informa que l’acta provisional de l’anterior sessió plenària està penjada al web de 
l’ajuntament com ja s’ha indicat a la convocatòria per tal que tothom la pogués llegir 
prèviament i presentar les esmenes en cas que es cregués necessari. 
No es rep cap esmena ni observació i s’aprova l’acta per unanimitat. 
 
2. Com s’indica a l’ordre del dia es presenta un nou nomenament. La Sra. Sofia Vito 
serà la representant del Consell Escolar Municipal (CEM) que passarà a formar part  de 
la Comissió permanent. 
 
3. S’informa del procés de pressupostos participatius que s’està portant a terme, en 
quina fase es troba i quines son les fases pendents: a partir del dia 1 d’octubre s’obre 
el període de votacions de les 10 propostes finalistes. Les propostes que es sotmeten a 
votació són: 
 
 

1. SKATE PARK 

2. MARCATGE CURSA DE LA CAMPANA 

3. WC ALS PARCS INFANTILS 

4. ARRENJAMENT ZONA VERDA PASSEIG DE LES 



OLIVERES + Mobiliari urbà 

5. MILLORA EQUIP DE SO CASAL DE CULTURA 

6. INSTAL·LACIÓ CAIXES NIU PER OCELLS I 
RATPENATS PER COMBATRE MOSQUIT TIGRE 

7. ADEQUACIÓ D’UNA ZONA DE PASSEIG AL 
CARRER FILADELFIA + mobiliari urbà 

8. RECUPERAR LES CARTELLERES INFORMATIVES 
DE LES URBANITZACIONS 

9. PROJECTE PATI DE L’ESCOLA EL CUC 

10. PROPOSTA UNIFICADA 

DISPENSADORS BOSSES EXCREMENTS GOSSOS 

PAPERERES AMB BOSSES PER LA RECOLLIDA 
D’EXCREMENTS 

SUBSTITUCIÓ PAPERERES EXISTENTS PER PAPERERES 
DE 5 FRACCIONS DE RECOLLIDA SELECTIVA 

 
 
Paral·lelament es fan dues exposicions (una al vestíbul de la Fàbrica i, l’altra al vestíbul 
del Pavelló) a part de l’exposició “virtual”. S’informa que, a partir del dia 8 de 
novembre es publicaran els resultats i d’aquella data fins a finals d’any s’executaran les 
propostes guanyadores. 
S’explica que la propera edició de pressupostos es planteja portar-la a terme en dos 
anys i mantenir l’edat del vot a 14. Sobre aquest darrer punt hi ha qui qüestiona la 
capacitat que puguin tenir els i les joves a l’hora de decidir o participar i hi ha qui ho 
defensa argumentant que és una bona aposta per educar en la participació i la 
corresponsabilitat. 
 
4. Després d’haver valorat positivament amb les diferents associacions participants el 
fet de donar continuïtat a la Taula d’Entitats, aquesta tindrà lloc el proper dissabte dia 
23 de novembre al matí. En principi portarem a terme la jornada a la Sala dels Cups tot 
i que es confirmarà més endavant. 
 
  
5. Proposta document/díptic de cara a fer difusió dels objectius i funcionament del 
Consell de Vila. 
S’explica que, tal i com es va proposar a la darrera sessió plenària s’està treballant en 
l’elaboració d’un vídeo i un díptic informatiu on a grans trets s’expliqui què és, que fa i 
per què serveix el Consell de Vila. Esperem poder presentar els materials a la propera 
sessió. 



 
 
6. Precs i preguntes. 
 
Es recullen diferents comentaris per part dels assistents: 
 

- Per part de la representant de les entitats educatives s’explica la situació dels i 
de les treballadores de l’empresa de menjador que donava servei als centres 
educatius del municipi, que moltes d’elles s’han quedat sense cobrar els darrers 
mesos del curs passat i vol saber si mitjançant la fiança que l’empresa va 
dipositar a l’Ajuntament es podrien afrontar els pagaments que hi ha pendents. 
Afegeix que malgrat tenen el cas en mans dels advocats veuen difícil que acabin 
conrant el deute. 

- Per altra banda es comenta els diferents robatoris que hi ha hagut al sector de 
Can Serra Estació i el neguit que això suposa pel veïnat. Hi ha la percepció que a 
l’agost hi ha pocs efectius de la policia, que falten mitjans. Que fins i tot en 
alguns casos no es pot cursar ni la denúncia per que no s’atén a l’oficina de la 
policia local. 

- Per part de la Federació d’Associacions de Veïns es sumen a aquesta alerta i 
que no només són robatoris si no que s’hi han de sumar les ocupacions de 
propietats i els actes incívics. S’afegeix, a més, que falten efectius dels Mossos 
d’Esquadra i que des de l’Ajuntament se’ls ha informat que enguany 
s’incorpora un nou agent a la plantilla de la policia local i que s’està treballant 
amb la instal·lació de càmeres de videovigilància. 

 
La Federació d’AAVV explica que recullen propostes en temes de seguretat i 
d’altres, que volen ser un grup de treball que treballin pels veïns i veïnes de 
Vacarisses i no volen representar cap partit. Expliquen, també, que cada mes es 
reuneixen amb l’alcalde per anar fent seguiment de diversos temes i traslladar 
preocupacions. 
 
Arribats aquí es qüestiona quin ha de ser el paper de la Federació d’AAVV dins 
el Consell de Vila. 
 

- Per part de la representant del CEM s’exposa el tema del transport públic de 
com s’ha de plantejar i quin servei s’ha de donar. 
Comenta que es sobrepassa l’aforament i que per la C-58 els i les alumnes que 
van a l’Institut han d’anar de peu. Demana que es proporcioni informació sobre 
quina és la situació i quines soluciona es poden plantejar. 
 

 
 
Quan son dos quarts de nou del vespre es dona per acabada sessió. 
 
 
 
 


